
Persbericht 
 
Afgelopen week heeft de Dorpsraad Spaarndam een peiling/enquête onder de bewoners van 
Spaarndam gehouden over de bestuurlijke toekomst van het dorp. Dit in verband met de 
opheffing van de gemeente Haarlemmerliede & Spaarnwoude. De respons onder de 
bewoners was hoog, namelijk 47%. Daardoor kan de Dorpsraad de uitkomst als 
representatief beschouwen.  
Meer dan de helft van de bewoners kiest voor heel Spaarndam bij Haarlem. De uitslag is 
voor de Dorpsraad aanleiding op de ingeslagen weg door te gaan. Maar in het verdere 
proces zal de Dorpsraad trachten rekening te houden met de mensen die hier niet voor 
gekozen hebben.  
Uit de peiling komt ook naar voren dat het overgrote deel van de bewoners Amsterdam niet 
wil als nieuwe gemeente. Dat is duidelijke taal. 
Splitsing van Haarlemmerliede & Spaarnwoude lijkt ons nog steeds een optie. De gemeente  
heeft indertijd gekozen om als één gemeente te fuseren met als argument dat op die manier 
de Groene Buffer het beste bewaakt kon worden. Maar waarom doet Amsterdam dan mee 
als derde gemeente? De gemeente die plannen heeft liggen voor uitbreiding van de havens? 
Splitsing is niet onderzocht, dus heeft men geen beeld van hoe dat er uit zou kunnen zien. 
Als Dorpsraad vinden we dat nog steeds een gemiste kans. 
De Dorpsraad gaat -zoals hiervoor opgemerkt- op de ingeslagen weg door om zich hard te 
maken om heel Spaarndam bij Haarlem te krijgen, dat wil zeggen ook in het verdere proces 
richting Provincie Noord-Holland en het Rijk. 
 
Voor nadere informatie kunt u naar de website van de Dorpsraad: 
www.dorpsraadspaarndam.nl onder “ACTUEEL”. 
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